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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 6. 12. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 22. 11. 2023, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Korene Gregor,  

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žičkar Stanislava,  

Žnidaršič Jernej,  

Žulič Anita.  

 

Odsotni člani občinskega sveta: Jelančić Ana, Kotar Marko, Kostrevc Rado.  

 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

 

Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
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Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• Nuša Rožman, SAVAPROJEKT d. d. 

• dr. Petra Vertelj Nared, LUZ, d. d. 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik  

Pavel Perc, Dolenjski list  

 

 

 

 

Župan odpre 10. redno sejo.  

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 10. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 19 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Tanja Novšak pove, da pogreša umestitev dveh točk na dnevni red in sicer predstavitev dela 

ZD Sevnica in stanje glede zdravnikov ter točko za obravnavo proračuna.  

 

Druge razprave ni.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  

 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 10. redne seje. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 19 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 10. redne seje  

 

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 10. redne seje občinskega 

sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta z dne 23. 10. 2023 

3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah grafičnega dela Občinskega 

prostorskega načrta Občina Sevnica (SD OPN 7) in elaborata ekonomike 

4. Ocena stanja, poročilo o prostorskem razvoju in ocena prihodnjih potreb v 

prostoru (predlog) 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnih zemljišč v Občini Sevnica 

6. Predlog Odloka o določitvi območja predkupne pravice Občine Sevnica  

7. Dopolnitev št. 5 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za 

leto 2023 

8. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

10. Razno 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta z dne 23. 10. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 9. redne seje občinskega sveta z dne 23. 10. 

2023.   

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 19 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 9. redne seje občinskega sveta z dne 23. 

10. 2023 

 

 

Ad 3 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah grafičnega dela Občinskega 

prostorskega načrta Občina Sevnica (SD OPN 7) in elaborata ekonomike 
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Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Nuša Rožman.  

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Občina Sevnica je s strani podjetja Savske elektrarne Ljubljana d. o. o. prejela pobudo za 
opredelitev novih površin za razvoj sončnih elektrarn ob HE Vrhovo. Pripravljavec 
prostorskega akta je SAVAPROJEKT, izvajalca je izbralo podjetje. Občina Sevnica skladno s 
sprejeto prostorsko zakonodajo vodi postopek, v sklopu katerega je potrebno spremeniti 
grafični del občinskega prostorskega načrta, hkrati je potrebno izdelati elaborat ekonomike in 
v odlok o spremembah vnesti vse do sedaj izvedene lokacijske preveritve, natančneje gre za 
3. V maju leta 2022 je MOP izdal odločbo, ki določa, da za SD OPN 7 ni potrebno izvesti 
postopka celovite presoje vplivov na okolje. Osnutek prostorskega akta je bil izdelan julija 
2022. Javna razgrnitev je potekala od 11. aprila do 10. maja 2023, javna obravnava pa v Loki 
3. maja 2023. V tem času Občina Sevnica na prostorski akt ni prejela nobenih pripomb. 
Ustrezno pripravljen odlok je potrdilo tudi ministrstvo.  

 

 

Nuša Rožman, SAVAPROJEKT d. d. 

Gre zgolj za spremembe v grafičnem delu, hkrati pa se usklajuje tudi namenska raba z 

dejanskim stanjem v prostoru. Po prej obstoječi namenski rabi je območje opredeljeno kot 

»površinske celinske vode«, dejansko pa se tam nahaja hidroelektrarna. Del območja se zato 

spreminja v območje energetske infrastrukture. Drugi del območja so vodne površine. 

Potrebno bo izdelati še podrobni prostorski načrt, hkrati pa potekajo tudi spremembe 

prostorskih aktov na drugi strani reke, ki je del radeške občine.  

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

grafičnega dela Občinskega prostorskega načrta Občine Sevnica (SD OPN 7) in elaborat 

ekonomike, nanju nima pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog odloka in elaborat 

obravnava po skrajšanem postopku.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah grafičnega dela 
Občinskega prostorskega načrta Občina Sevnica (SD OPN 7) in elaborata ekonomike. 
 
 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah grafičnega 
dela Občinskega prostorskega načrta Občina Sevnica (SD OPN 7) in elaborata 
ekonomike.  
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Ad 4 

Ocena stanja, poročilo o prostorskem razvoju in ocena prihodnjih potreb v prostoru 

(predlog) 

 

Uvodno obrazložitev podajo župan, Roman Perčič in dr. Petra Vertelj Nared 

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

Občina se pogosto prilagaja razvojnim potrebam stanovanjskih, gospodarskih in drugih 

območij, kar vključuje redne spremembe občinskega prostorskega načrta. Kljub veliki potrebi 

po razvoju se soočamo s kompleksnostjo usklajevanja prostorskih pogojev zaradi različnih 

interesov nosilcev urejanja prostora. Hitre spremembe zakonodaje dodatno otežujejo 

načrtovanje, saj zahtevajo nenehno prilagajanje strokovnih dokumentov. Lastništvo zemljišč na 

območju občine, ki večinoma pripada zasebnikom, prav tako vpliva na prostorsko načrtovanje, 

saj je število pobud za spremembe prostorskih načrtov relativno majhno. Kljub temu je Občina 

Sevnica odločena, da bo v manjših korakih in pogosto prilagajala prostorske načrte, kar 

pozitivno vpliva na investitorje in partnerje v prostoru. Ocena stanja in poročilo sta ključna 

strokovna podlaga pred uvedbo morebitnih sprememb prostorskega načrta zaradi aktualnih 

zakonodajnih sprememb. 

 

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Prostorska zakonodaja se zelo hitro spreminja. Pripravljen dokument je obsežna analiza stanja 

in vizija prostorskega razvoja v občini. Je tudi strokovna podlaga za pričetek postopka 

naslednjih sprememb, kot to predvideva nova zakonodaja. Smiselno bi bilo, da člani 

občinskega sveta podajo komentarje na dokument. Do danes je Občina Sevnica prejela 231 

pobud za spremembe obstoječega prostorskega načrta. Zakon določa, da mora občina vsake 

4 leta opraviti analize obstoječih prostorskih aktov. 

 

 

dr. Petra Vertelj Nared, LUZ, d. d. 

Poglavitni namen tega dokumenta je, da bo Občina lahko nadaljevala s postopki sprememb in 

hkrati, da lahko Občina Sevnica redno spremlja potrebe v prostoru in se nanje tudi odziva, kar 

je sedaj postala zakonska obveza. Na vsake 4 leta se bo torej posodabljalo stanje. Opravljena 

je bila analiza podrobnih izvedbenih aktov in opravljena ocena prihodnjih potreb. Občina je tudi 

izvedla anketo za pridobitev potreb večjih zaposlovalcev v lokalnem prostoru. Glede na zahteve 

izdelave kazalnikov, ki so s strani države predpisani, je dokument sledil tem smernicam. V 

analizo so vključene tudi primerljive občine (Črnomelj, Krško in Zagorje ob Savi).  

Bistvene ugotovite: Prebivalstvo v občini Sevnica se stara, kar sledi nacionalnemu trendu 

staranja prebivalstva v Sloveniji. Prihodnji prostorski razvoj mora obravnavati izzive povezane 

z demografskimi spremembami. Trg dela v občini Sevnica je dobro razvit, čeprav obstaja manj 

delovnih mest v primerjavi z delovno aktivnim prebivalstvom. Brezposelnost v občini je nižja 

kot povprečna brezposelnost v Sloveniji. Dnevni migranti prispevajo k gospodarski dinamiki, 

prihajajo v Sevnico in odhajajo v druge občine. Gospodarstvo je pomembna dejavnost v občini 

Sevnica. Obstaja zanimanje malih in srednjih podjetnikov za širitev dejavnosti, zaznane so bile 

pobude za razvoj obstoječih dejavnosti. Šolstvo, predšolska vzgoja, in domovi za starejše so 

dobro pokriti. Kljub temu se povečujejo potrebe po mestih v domovih za starejše. Stanovanjske 

razmere so primerljive z drugimi občinami, vendar je zaznana razpršena poselitev v Sevnici. 

Obstoječi predpisi ohranjanja narave in kulturne dediščine so navedeni kot obveznosti, ki jih je 

treba upoštevati v načrtovanju. 

Plazovita območja in poplavna območja so prepoznana kot ogrožena, pri čemer je treba 

posebno pozornost nameniti nevarnostim plazov. Vinogradništvo je pomembna panoga v 
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občini Sevnica, vendar se kaže trend opuščanja manjših vinogradov in povečevanja površin 

večjih vinogradov. 

V prihodnosti bo potrebno pripraviti podrobno analizo podrobnih prostorskih aktov, velik 

poudarek je na oceni prihodnjih potreb. V nadaljevanju postopka bo izpostavljenih več ključnih 

strokovnih podlag in nalog. Urbanistična zasnova naselja in krajinska zasnova bosta 

posodobljeni, še posebej za območja, kot so kamnolomi. Priprava elaborata ekonomike je 

obvezna, enako velja za določitve območij za dolgoročni razvoj naselja. Poseben poudarek je 

na trajno varovanih kmetijskih zemljiščih, kjer ministrstvo za kmetijstvo izdela strokovno 

podlago. Usklajevanje teh ugotovitev z grafičnim delom je ključno. Analiza stanja in razvojno-

varstvene zahteve izpostavljajo potrebe na različnih področjih, kot so širitve stanovanj, 

družbene dejavnosti, varstvo ogroženih območij, plazovita območja, vinogradniška območja, 

turistična območja in gospodarska javna infrastruktura. Poudarjeno je tudi vključevanje pobud 

glede potreb institucionalnega varstva starejših in varstva ogroženih območij. Pri načrtovanju 

turističnih območij se pričakuje strateško odločanje občine, ki temelji na strategiji razvoja 

turizma. Podatki o gospodarski javni infrastrukturi bodo vključeni v nadaljnje postopke na 

podlagi pridobljenih informacij od nosilcev urejanja prostora. Potreben bo tudi premislek o 

analizi veljavnih prostorskih izvedbenih aktov in zahtevanih novih območij za bolj celovit 

prostorski razvoj občine Sevnica. 

 

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor se je seznanil s predlogom poročila Ocena stanja, poročilo o 

prostorskem razvoju občine Sevnica in ocena prihodnjih potreb v prostoru in predlaga 

občinskemu svetu, da se seznani z njim.  

 

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Gorazd Zupanc, Janoš Janc, Boštjan Repovž, Gregor Korene 

 

Izpostavljeno je bilo vprašanje glede uskladitve prostorskih planov z novo grafiko, kdo to počne, 

in ali se to počne ročno ali prek aplikacije. Odgovorjeno je bilo, da je treba kataster nepremičnih 

uskladiti z novo zakonodajo, kar se že izvaja. Sledila bo obravnava dokumenta na občinskem 

svetu.  

Nato je bila podana pobuda za prostorsko ureditev 5 ha degradiranih površin ob HE Arto Blanca 

v površine, namenjene za poslovno cono. Odgovorjeno je bilo, da je konkretne pobude 

potrebno podati na za to namenjenem obrazcu, na Občini Sevnica.  

Nadalje je bil podan komentar, da je potrebno OPPN 91/03 podaljšati proti severu, saj se tam 

načrtuje gradnja kulturnega doma, prav tako ni rezerviranih površin za čistilne naprave, in pa 

zaselki z še ne čisto javnimi vodovodi so prav tako izpadli. Na severnem delu Šentjanža je treba 

pri Vetrniku načrtovati še 3. etažo. Tudi za to je odgovorjeno, da je potrebno jasno oblikovati 

pobudo in jo natančno zapisati za umestitev v dokument.  

 

Nadalje je bila izpostavljena analiza prebivalstva, ki ni najbolj realna, saj je za določene kraje 

znano, da tja ni bilo dejanskih priseljevanj, je pa bilo prijavljenih veliko prebivališč na vikende 

zaradi napovedanih davščin. Nerealna je tudi analiza delovnih migracij, tukaj pa gre za 

vprašanje črpanja javno dostopnih podatkov. Sedeži podjetij namreč niso nujno tudi dejanske 

lokacije delovnih mest, zato so podatki o delovnih migracijah lahko zavajajoči. Izpostavljeno je 

tudi vprašanje glede poviševanja povpraševanja po stanovanjih. Sodeč po analizi naj bi bilo 

141 stanovanj, naprošeno je za pojasnila, kje so ta stanovanja. Izpostavljen je tudi podatek, da 
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je bilo v letu 2022 izdanih samo 16,4 % gradbenih dovoljenj v Sevnici za stanovanjsko gradnjo. 

To je z vidika ohranjanja poseljenosti zaskrbljujoče.  

Odgovorjeno je bilo, da analize izhajajo iz javno dostopnih podatkov za tista področja, za katere 

Občina Sevnica ne vodi lastnih evidenc. Na statistiko je vplivalo tudi veliko zunanjih dejavnikov, 

na področju priseljevanja je za rezultate analize deloma odgovorno tudi fiktivno priseljevanje v 

času covida. Podatki za stanovanjski sklad so bili pridobljeni s strani Občine Sevnica, stanje pa 

bo podrobneje razloženo. Glede podatkov o izdanih gradbenih dovoljenjih pa je smiselno 

gledati v širšem časovnem obdobju, ne zgolj za eno leto.  

 

Nadalje je bila izpostavljena še problematika čakalnih dob v domovih za starejše. Prosta mesta 

sicer so, ni pa kadra, kar je zaskrbljujoče. Odgovorjeno je, da je na področju prostorskega 

načrtovanja bistveno zasledovanje prostorskih standardov na tem področju.  

 

V zaključku razprave so bili člani sveta ponovno pozvani k podaji pobud do konca decembra.  

 

Druge razprave ni.  

 

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Oceno stanja, poročilom o prostorskem 

razvoju in oceno prihodnjih potreb v prostoru. 

 

 

Ad 5 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč v občini Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Perčič. 

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Gre za tehnični in ne vsebinski popravek odloka, saj je sta iz prvotnega dokumenta izpadli 

naselji Radna in Dolenji Boštanj. V 7. členu odloka se torej dodajata ti dve naselji.  

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč v občini Sevnica v prvi obravnavi in ga predlaga 

občinskemu svetu v obravnavo in sprejem v prvi obravnavi.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 
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ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč v Občini Sevnica. 

 

 

Ad 6 

Predlog Odloka o določitvi območja predkupne pravice Občine Sevnica 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar. 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Razlog za sprejem novega odloka je sprememba zakonodaje in sprememba občinskega 

prostorskega načrta. Odlok je torej potrebno uskladiti z novimi akti. Območje predkupne 

pravice je možno določiti na stavbnih zemljiščih v ureditvenem območju naselja, v drugem 

ureditvenem območju, na kmetijskih, gozdnih in drugih vodnih zemljiščih za graditev objektov 

gospodarske javne infrastrukture in pa v območjih za dolgoročni razvoj naselja. Vsa območja 

morajo biti opredeljena tudi v občinskih prostorskih aktih.  

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o določitvi območja predkupne 

pravice Občine Sevnica v drugi obravnavi in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in 

sprejem.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni bilo razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o določitvi območja predkupne pravice Občine 

Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o določitvi območja predkupne pravice 

Občine Sevnica. 
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Ad 7 

Dopolnitev št. 5 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem  

Občine Sevnica za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar. 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Gre za nepremičnine na območju OPPN Sončni gaj. Investitor je za potrebe pridobitve 

gradbenega dovoljenja z občino sklenil pogodbo o ustanovitvi stavbne pravice, kjer je bilo 

dogovorjeno, da bo parcelacija izvedena skladno z OPPNjem, nato sledi odkup zemljišč za 

gradnjo. Parcelacija je že pravnomočna. Načrt se torej dopolnjuje zaradi menjave zemljišč.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 5 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 5 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

 

 

 

Ad 8 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Božidar Groboljšek in Marjan Ločičnik podata pripombe na prejete odgovore: 

 

Božidar Groboljšek: glede odgovora za parkiranje pri ZD Sevnica; pri navedenem OPPN-ju ni 

šlo primarno za garažno hišo, ampak za ureditev drugih prostorov. Prostor za HTC je namenjen 

za kulturni dom in za realizacijo tega je predlagan javni poziv za javno-civilno partnerstvo za 

gradnjo tako kulturnega doma kot tudi garažne hiše v enem projektu. Sevnica si zasluži 

dostojen kulturni dom na najvišjem nivoju.  

 

Marjan Ločičnik pove, da je bilo astronomsko stikalo za javno razsvetljavo na Blanci že 

montirano in deluje brezhibno.  

 

Druge razprave ni.  
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PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombama.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.   

 

 

Ad 9 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

 

Gregor Korene: 

 

• poda pobudo za opredelitev kronologije ravnanja z občinskim fondom stanovanj. 

Zanima ga, kdaj so se stanovanja prodajala, kdaj so se pridobivala nova, kakšno je 

končno stanje.  

• glede na vse večje povpraševanje po prilagojenih izobraževalnih programih za otroke s 

posebnimi potrebami na ravni države ga zanima, ali ima Občina Sevnica namen 

omogočiti tudi prilagojen program za predšolsko vzgojo.  

• zanima ga, ali je Občina Sevnica kakorkoli vpletena v postopke prodaje objektov 

sadjarstva na Blanci.  

 

Stanka Žičkar: 

 

• starši otrok, ki obiskujejo podružnično šolo v Loki, so prek šole dobili informacijo, da naj 

bi se v prihodnjih letih podružnična šola zaprla, zato prosi za pojasnila.  

 

Boštjan Repovž: 

 

• zanimajo ga aktivnosti v zvezi z nameščanjem sončnih elektrarn na javne objekte.  

 

mag. Edvard Turk: 

 

• pred meseci je bil podan predlog za poimenovanje podružnične šole na Studencu. Prosi 

za povratne informacije glede aktivnosti.  

• v začetku leta je bilo povedano, da bodo v jeseni pripravljene idejne zasnove za ureditev 

ceste skozi Tržišče in da bo objavljeno javno naročilo za izbor izvajalca. Prosi za 

informacije glede aktivnosti.  

 

Marjan Ločičnik: 
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• zanima ga, kdo je v postopku kategorizacije ceste dolžan urediti lastništvo, obstoječi ali 

bodoči lastnik objekta. Zanima ga, kdo je odgovoren nosilec.  

 

Rok Petančič: 

 

• poda pobudo za ureditev javne razsvetljave na območju pasjega poligona ter predlaga, 

da se ureditev smiselno poveže s predlagano ureditvijo osvetlitve poti ob Savi.  

• V zvezi z v razpravi pri drugi točki predlagano vzpostavitvijo javno-zasebnega 

partnerstva za ureditev kulturnega doma in garažne hiše za stavbo HTC se pridružuje 

tej pobudi.  

• Izrazi pohvalo za številne ureditve na Lisci. Spomni na idejno zasnovo ureditev 

turističnega območja Lisce in predlaga modernizacijo dokumenta, v kontekstu ureditev 

turistične infrastrukture in varovanja okolja. 

 

Anita Žulič: 

• zanima jo, kdaj bo asfaltiran odsek javne poti Stržišče–Čanje.  

 

Vincenc Knez: 

 

• zanima ga, v kakšni fazi so postopki za izvedbo protihrupnih ukrepov na strelišču na 

Radni.  

• zanima ga, v kakšni fazi so protipoplavne ureditve na območju izliva Grahovice v Mirno 

v Dolenjem Boštanju.  

• tudi njega zanimajo obveznosti lastnikov zemljišč v postopkih kategorizacije cest.  

 

Tanja Novšak: 

 

• poda pobudo za večji nadzor nad delovanjem javne razsvetljave, predvsem v strnjenih 

naseljih. Občani nimajo informacije, kam sporočati morebitne okvare, hkrati pa bi bilo 

potrebno podrobneje spremljati delovanje luči.  

 

Tomaž Lisec: 

 

• zanima ga, kakšne so aktivnosti na področju prenove kanalizacije v dveh ulicah v 

Dolenjem Boštanju. Aktivnosti so bile obljubljene ob zadnji urejeni prenovi na tistem 

območju.  

• Prosi za predložitev dokumentacije v zvezi z načrtovanimi ureditvami parkirišča pri OŠ 

Boštanj.  

 

Miro Juntez: 

 

• pred več kot 10 leti so bile odstranjene tirnice na progi Tržišče–Krmelj, na tem območju 

naj bi bila urejena kolesarska povezava in pešpot. Zanima ga, kdaj bo zadeva 

realizirana, glede na to, da je bilo v letošnjem proračunu rezerviranega nekaj denarja 

za izvedbeni načrt. Poda pobudo za vključitev ureditve v proračun 2024. 

 

Brigita Karlovšek: 

 

• zanima jo, kdaj bo urejeno dvigalo v kulturni dvorani v Sevnici. 

 

Ivan Orešnik: 
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• poda pobudo za zaris prehoda za pešce za HTC, med parkomatom in Pošto.  

 

Damjan Žibert: 

 

• zanima ga, kdaj bo realiziran pasji park. 

 

Majda Jazbec: 

 

• poda pobudo za namestitev dodatnega cestnega ogledala v križišču regionalne ceste 

skozi Sevnico in Drožanjske ceste, za zajem pogleda na obe strani ceste.  

 

Gorazd Zupanc: 

 

• občani očitajo, da Občina Sevnica namenja milijone za grajske hleve (objekt na naslovu 

Loka 58), hkrati pa ni interesa za vlaganje v podružnično šolo. Zanima ga, kakšni so 

načrti ureditve v šoli, zakaj se grajskih hlevov ne sme odstraniti v celoti in kdaj se bo 

podrl najbolj dotrajan in nevaren del objekta.  

• Zanima ga, kakšna je nova časovnica (upoštevajoč poplave in rebalanse državnih 

proračunov) rekonstrukcije regionalne ceste Loka–Račica.  

• Zanima ga, ali je bil sprejet kak konsenz za ureditev čistilne naprave v Loki.  

• Poda pobudo za namestitev cestnega ogledala v Račici, kjer je na novo rekonstruiran 

priključek na regionalno cesto.  

 

 

Ad 10 

Razno 

 

Župan pove, da se bo do konca meseca novembra v okviru praznovanja občinskega praznika 

zvrstilo še nekaj prireditev in dogodkov. Povabi k spremljanju in udeležbi. 

Povabi tudi na dan odprtih vrat slovenske kulture 3. decembra, imenovan tudi Ta veseli dan 

kulture, ko bo ob 18. uri bo v Kulturni dvorani Sevnica koncert moških vokalnih skupin iz občine 

Sevnica 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 16:57.  

 

 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 


